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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2024.gada 27.jūnijā 

ar turpinājumu 28.jūnijā                                  protokols Nr. 14. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 21.06.2024.plkst. 08:58 

- atklāta 27.06.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtībā: 

Attīstības komitejas jautājumi 

1. Par publisko apspriešanu derīgo izrakteņu iegūšanai nekustamajā  īpašuma “Liedeslīkumi”, 

Baldones pagastā;  

2. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Ciņi”, Daugmalē, Daugmales pagastā;  

3. Par lokālplānojuma “Pļavas Pavāri”, Jaunsilā, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma izteikšanu 

jaunā redakcijā;  

4. Par lokālplānojuma projekta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā īpašumā 

“Barši”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

5. Par detālplānojuma “Mežagulbji”, Ķekavas pagastā, nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai;  

6. Par detālplānojuma “Jaunmuižnieki”, Ķekavā, nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai;  

7. Par detālplānojuma “Zaļkalni”, Alejās, Ķekavas pagastā, nodošanu publiskajai apspriešanai 

un institūciju atzinumu saņemšanai;  

8. Par detālplānojuma “Meža iela 45  un Meža iela 53”  redakcijas, Baložos, atgriešanu 

pilnveidošanai;  

9. Par atteikumu ierīkot Ģeodēziskā tīkla punkta Ķekavas novada teritorijā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

10. Par Ķekavas novada sporta skolas attīstības plāna saskaņošanu;  

11. Par Ķekavas Mākslas skolas attīstības plāna saskaņošanu;  

12. Par saistošo noteikumu “Noteikumi par Ķekavas novada simbolikas izmantošanu” 

apstiprināšanu;  

13. Par "Eurodesk" sadarbības līguma slēgšanu. 

Finanšu komitejas jautājumi  

14. Par sadarbības līguma slēgšanu ar VSIA “Latvijas Valsts ceļi” par autobusu pieturu nojumju 

uzstādīšanu un uzturēšanu;  

15. Par Ķekavas novada pašvaldības dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainai;  

16. Par saistošo noteikumu “Ķekavas novada  kapsētu apsaimniekošanas noteikumi” 

apstiprināšanu;  

17. Par saistošo noteikumu “Mājas (istabas) dzīvnieku turēšanas noteikumi Ķekavas novadā” 

apstiprināšanu;  

18. Par grozījumiem domes lēmumā “Par projekta “Bērnu pieskatīšanas pakalpojumi Ķekavas 

novadā” pieteikuma iesniegšanu un īstenošanu”;  

19. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā skolu izglītības sektorā;  

mailto:novads@kekava.lv
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20. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā profesionālās izglītības 

sektorā;  

21. Par Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžeta grozījumu apstiprināšanu (pirmie). 

Piebalsotie jautājumi 

22. Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra izveidošanu; 

23. Par Ķekavas novada pašvaldības publiskā pārskata par 2023.gadu apstiprināšanu; 

24. Par grozījumu Ķekavas novada domes 2024 gada 24. aprīļa lēmumā Nr.12 (protokols 10) 

“Par nedzīvojamās telpas Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Ķekavas svarbumbu celšanas klubs”; 

25. Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības nekustamā īpašuma Gaismas iela 7A, 

Ķekavā; 

26. Par ēku izvietojuma saskaņošanu nekustamajā īpašumā “Indrāni”, Daugmalē, Daugmales 

pagastā. 

 

 

 

Sēdi vada – domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Izpilddirektora vietnieks Jolants Austrups; 

Iekšējais auditors Viktorija Belova; 

Centrālās administrācija - 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, projektu vadītāji Māris Ozoliņš un Gints Hermanis;  

Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko, galvenais saimniecības vadītājs Aivars 

Balodis, zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola; 

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, izglītības kvalitātes procesu vadītāja 

Ilze Lisovska, projektu vadītāja Inga Biļko. 

Ieinteresētās personas – SIA “Eco Getliņi” pārstāvji Līga Šmite un Edgars Atlācis. 

Sēdē nepiedalās - Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Indra Priede, Rihards Gorkšs. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Juris Žilko atklāj domes kārtējo sēdi. Viņš informē, ka attaisnojošu iemeslu dēļ deputāte Kristīne 

Hāze sēdē piedalīsies attālināti un četri deputāti sēdē nepiedalīsies. 

 

 

Par darba kārtību 

Juris Žilko ziņo par darba kārtību. Viņš informē, ka Īpašumu komitejas jautājumi un Finanšu 

ārkārtas komitejas jautājums būs jāpiebalso, jo šīs sēdes notika jau pēc domes sēdes 
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izsludināšanas, par ko iesniegti priekšlikumi. Tāpat viņš lūdz jautājumu par ziedojumu Ukrainai 

izskatīt, kā pirmo, lai darbinieki varētu jau uzsākt kārtot tālāk šo jautājumu. 

Hāze aicina jautājumu par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra izveidi izskatīt kā otro, 

jo ir uzaicinātās personas. 

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Žilko, Jerums, Variks. 

Jautājumu un priekšlikumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Baire, Andris Vītols, Baire otrreiz, Andris Vītols otrreiz, Jerums, Putniņa. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtības jautājumu – “Par Ķekavas novada pašvaldības dāvinājumu (ziedojumu) 

Ukrainai.” izskatīt kā pirmo, 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu – “Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra 

izveidošanu” un izskatīt kā otro darba kārtībā, 

Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu – “Par Ķekavas novada pašvaldības publiskā pārskata 

par 2023.gadu apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

4.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu – “Par grozījumu Ķekavas novada domes 2024 gada 24. 

aprīļa lēmumā Nr.12 (protokols 10) “Par nedzīvojamās telpas Rāmavas iela 27-13, 

Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai 

“Ķekavas svarbumbu celšanas klubs”” un skatīt kā trešo, 
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Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

5.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu – “Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības 

nekustamā īpašuma Gaismas iela 7A, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 8070 008 

3044, Ķekavā“ un skatīt kā ceturto,  

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

6.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu – “Par ēku izvietojuma saskaņošanu nekustamajā 

īpašumā “Indrāni”, kadastra numurs 8056 002 0697, Daugmalē, Daugmales pagastā“ un 

skatīt kā piekto,  

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem, un sēdes vadītājs aicina balsot par 

koriģēto sēdes darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 27.jūnija sēdes darba kārtību. 

 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Putniņa balsoja par, tomēr situācija ir interesanta, jo pagājušā gada decembrī, kad viņu 

atstādināja no komitejas vadības, galvenais pārmetums bija, ka viņa komitejas sēdēs iekļauj ļoti 

daudz piebalsojamo jautājumu, šodien nav komitejas, bet ir domes sēdē un cik daudz jautājumu 

bija jāpiebalso. Viņa jautā – kas notiks tālāk. 
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Žilko balsoja par, jo jau paskaidroja, ka piebalsotie jautājumi tehniski objektīvi netika iekļauti 

domes sēdē, jo komiteju sēde, no kurām virza jautājumus, notika jau pēc domes izsludināšanas. 

Andris Vītols balsoja par, viņš ir Īpašumu komitejas loceklis, bet atradās atvaļinājumā un varbūt 

arī tāpēc noteiktajā komitejas sēdē nebija kvoruma, saslima arī komitejas vadītāja, un tāpēc 

komitejas sēde notika piektdienā, jau pēc domes sēdes izsludināšanas. 

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

15. 
Par ziedojumu Ukrainai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.40:05) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – normatīvie akti ļauj dāvināt mantu Ukrainas vispārējam 

atbalstam, kā arī konstatēts, ka mikroautobusa Nissan Primaster atlikusī vērtība ir nulle, tas ir 

pietiekoši labā tehniskā stāvoklī un tas nav nepieiešams pašvaldības funkciju veikšanai, tādēļ 

būtu lietderīgi to nodot Ukrainas atbalstam. Konkrētā Ukrainas pašvaldība ietilpst tai apgabālā, 

par kuru aizgādību ir uzņēmusies Latvijas valsts. Lēmuma projekts saņēma atbalstu Apvienotajā 

komitejā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Belova, Žilko, Tihoņenko, Balodis, Rasnace, Baire, Andris 

Vītols, Keisters, Putniņa, Pozņaks, Variks, Aigars Vītols. 

Jautājumu sadaļas laikā Juris Jerums izsaka deputāta pieprasījumu - izsniegt viņam 

informāciju par pēdējo sešu mēnešu laikā veiktajiem ieguldījumiem šajā transporta līdzeklī. 

Variks atsauc savu priekšlikumu, kas iesniegts plkst.10:05. 

Jautājumu sadaļu slēdz un sēdes vadītājs atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Jerums, Pozņaks, Baire, Rasnace, Putniņa, Keisters. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:35 līdz plkst. 11:56. 

Žilko atsāk domes sēdi (ierakstā plkst. 2:57:30). 

 

Turpinās debates, piedalās Andris Vītols otrreiz, Putniņa otrreiz. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Kad ir iegādāts un piegādāts jauns līdzvērtīgs transportlīdzeklis (esošā vietā), tad izskatīt 

dāvinājuma veikšanu, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Voldemārs 

Pozņaks), "Atturas" – 5 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, 

Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Andris Vītols balsoja pret, jo šis priekšlikums nozīmē, ka nekāds busiņš netiks dāvināts. 

Baire balsoja par, jo priekšlikums neizslēdza busiņa ziedošanu, tikai atliktu līdz brīdim, kamēr 

būtu saņemts jaunais transportlīdzeklis. 

 

 

2.priekšlikums no Elīnas Rasnaces - 

Kopā ar busiņu ziedot Ukrainai degvielu - piepildīt bāku un degvielas kannas pieļaujamā 

apjomā. Līdzekļus degvielas un degvielas kannu iegādei ņemt no domes deputātu 

neizmantotā degvielas limita pirmajā pusgadā., 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 2 (Aigars 

Vītols, Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Aigars Vītols balsoja pret, jo ar budžeta grozījumiem neizmantotos līdzekļus pārvirza citiem 

mērķiem, tāpēc tie budžetā nemaz neparādās. 

Variks balsoja par, jo budžeta grozījumi ir šīs dienas sēdes darba kārtībā, tāpēc to bija 

iespējams sakārtot. 

 

 

3.priekšlikums no Elīnas Rasnaces - 

Pagarināt laiku ziedojumu vākšanas kampaņai līdz 30. jūnija vakaram (no plkst. 8:00 līdz 

20:00 gan sestdien, gan svētdien), lai iedzīvotāji nedēļas nogalē varētu mierīgi pārskatīt 

un nogādāt līdz pašvaldībai ziedojamās mantas, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis), “Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Keisters pauž viedokli par savu balsojumu – balsojumā nepiedalījās, jo nesaskatīja vajadzību, 

tās būs brīvdienas un cilvēkiem jāatpūšas. 

 

 

 

4.priekšlikums no Valta Varika - 

Lēmumprojekta lemjošo daļu papildināt ar punktu: "Dāvinājumu (ziedojumu) veikt pēc 

aizvietojošā (jaunā) transportlīdzekļa saņemšanas Ķekavas novada pašvaldībā", 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 3 (Andris Vītols, Juris Žilko, Voldemārs Pozņaks), 

"Atturas" – 6 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Ineta 

Romanovska, Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

7 

5.priekšlikums no Valta Varika - 

Sagatavot mikroautobusu tehniski drošai braukšanai (veikt bojātā piekares tilta nomaiņu) 

pirms dāvinājuma (ziedojuma) veikšanas, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 3 (Andris Vītols, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze), "Atturas" – 5 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Aigars Vītols priekšlikumu neatbalstīja, jo speciālisti apliecināja, ka transporta līdzeklis ir 

sagatavots drošai braukšanai. 

Baire balsoja par, jo busiņš ir sagatavots un 2000 km varētu nobraukt. Tā kā ceļš līdz Ukrainai 

ir 1600 km, tad paliek vēl 400 km, un iznāk, ka mēs veiksmīgi esam busu nodevuši. 

 

 

6.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Nodrošināt domes vadības darba nepārtrauktību, nepieļaujot situāciju, ka vienlaicīgi 

Latvijā nav nedz domes priekšsēdētāja, nedz neviena no diviem vietniekiem (piemēram, 

atsaucot no atvaļinājuma 3.vietnieku vai komandējumā uz Ukrainu nosūtot tikai domes 

priekšsēdētāju, vai, tikai priekšsēdētāja 1.vietnieku), 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 3 (Andris Vītols, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze), "Atturas" – 4 (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Ineta 

Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – atbalstīja priekšlikumu, tomēr neskatoties uz 

cēlo mērķi, mēs esam novada iedzīvotāju pārstāvji un kādam no domes vadības būtu jābūt uz 

vietas. 

 

Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 
Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Dāvināt (ziedot) transportlīdzekli Nissan Primaster Combi-9, reģistrācijas Nr. JD 6764, 

VIN:VSKJ4BSUY639672, Ukrainas Novij Bilous (Novyi Biolus) ciema padomei 

(pašvaldībai), Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam 

Lēmums pielikumā.  
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Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Jerums nepauž viedokli par balsojumu, bet izsaka deputāta pieprasījumu – informēr viņu un 

pārējos deputātus par izvēlēto risinājumu domes vadības nepārtrauktības nodrošināšanai, sākot 

no rītdienas līdz brīdim, kad Līcim beidzas atvaļinājums. 

Baire izsaka deputāta pieprasījumu – viņa lūdz vienmēr viņu informēt par domes vadības 

atvaļinājumiem un komandējumiem katrreiz, kad izdod par to rīkojumus, jo līdz šim viņa ir 

redzējusi tikai vienu rīkojumu. Par balsojumu – viņai ir žēl, ka neizdevās pārliecināt kolēģus par 

to, ka pašvaldība ir svarīga, lēmumu pieņem vispirms un tad plāno tā izpildi. 

Variks balsoja par un aicina domes vadību veicināt jaunā busiņa saņemšanu, lai tie nav divi 

mēneši, kad pašvaldība paliek bez transporta, kurš iekļauts civilās aizsardzības plānā, gan tas 

arī nepieciešams cilvēku ar īpašām vajadzībām pārvadāšanai. Varika deputāta pieprasījums -

viņš lūdz viņu iepazīstināt ar rīkojumiem, kas jau izdoti un ar tiem, kas tiks izdoti pēc šīs domes 

sēdes – viena vietnieka atvaļinājuma rīkojumi, otra vietnieka komandējuma rīkojumi un 

priekšsēdētāja komandējuma rīkojumi. 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

22. 
Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra izveidošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:23:58) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – ar šo lēmumu dome apstiprinātu atkritumu reģionālā centra 

izveidošanu un centra reglamentu, kā arī noslēgtu deleģēšanas līgumu un ievēlētu pārstāvjus no 

pašvaldības. Viņa pievienojusi priekšlikumus par alternatīvo lēmuma projektu, jo lēmumā 

vienādots centra nosaukums, tāpat viņa iesniegusi divus priekšlikumus izvirzīt divus pārstāvjus, 

kas ir piekrituši pārstāvēt pašvaldību. 

Atlācis sniedz skaidrojumu par jautājuma būtību un sagatavotajiem dokumentiem.  

Šmite papildina Atlāča ziņojumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Hāze, Aigars Vītols, Tihoņenko, Jerums, Variks, Atlācis, Baire, 

Belova, Pozņaks, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Izskatīt un balsot par alternatīvo reglamenta versiju, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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2.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Izskatīt un balsot par alternatīvo lēmuma projektu, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Izslēgts 5. un 6. punktu no lēmuma lemjošās daļas. Jautājumu par deleģētajiem 

pārstāvjiem izskatīt nākamajā Īpašuma un Finanšu komitejā, precizējot informāciju par 

veicamajiem uzdevumiem un nepieciešamo finansējumu, 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti un Žilko aicina balsot par laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionālo centru “Getliņi” – SIA 

“Getliņi EKO”, apstiprināt reglamentu un deleģēšanas līgumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:06 līdz plkst. 14:10. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

23. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:22:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šis ir jau ilgstoši izskatīts jautājums. Jautājumu būtība – 

pašvaldība pārņēma līgumu no likvidētās sporta aģentūras, tālāk jau pašvaldība ieteica klubam 

iegūt sabiedriskā labuma statusu, lai noteikumi būtu demokrātiskāki un vairāk sabiedrības 

locekļu varētu saņemt kluba pakalpojumus. Tomēr šī jautājuma ilgtošās risināšanas laikā klubs 

neveica apsaimniekošanas maksājumus, tomēr šobrīd  ir apņēmies samaksāt neapmaksāto 

summu, sadalot maksājumu uz trīs gadiem. Lēmumā, ar kuru apstiprināja šo vienošanos 
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parādās vārds parāds, kā rezultātā Valsts ieņēmumu dienests varētu atņemt klubam sabiedriskā 

labuma statusu. Lai tas nenotiktu, tad ir piedāvājums nosaukt vienošanos savādāk, lai neparādās 

vārds – parāds. Par to arī ir alternatīvais lēmuma projekts un alternatīvā vienošanās. 

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Hāze, Keisters, Belova, Variks. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 14:40 līdz plkst. 15:13. 

Žilko atsāk domes sēdi (ierakstā atsākas plkst.6:16:31). 

 

Turpinās jautājumu sadaļa, Hāze komentē iesniegtos priekšlikumus. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Balsot par alternatīvo vienošanos, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Balsot par alternatīvo lēmum projektu, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi ir atbalstīti un Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2024.gada 24.aprīļa sēdes lēmumā Nr.12, 

protokols Nr.10, “Par nedzīvojamās telpas Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Ķekavas svarbumbu celšanas 

klubs””.  

Lēmums pielikumā.  
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24. 
Par ceļa reālservitūta nodibināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:19:38) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas, kurai pieder zeme 

un, tā kā netālu no viņa zemes robežas cels jauno Ķekavas vidusskolas sporta būvi, viņš ierosina 

nodibināt reālservitūtu. Pārrunās panākta vienošanās, ja radīsies iespēja servitūtu nodibināt no 

kādas citas puses, tad šis servitūts tiks dzēsts. Komitejā notika diskusijas, vai šādu servitūtu 

nodobināt ir droši, jo sporta būve būs paredzēta bērniem un, vai intensīva kustība neradīs riskus 

bērnu drošībai, tomēr šobrīd šo risinājumu komitejā atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Hāze, Križanovskis, Hermanis, Jerums, Ozola, Belova, 

Pozņaks, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks.  

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Atlikt jautājumu, uzaicināt īpašuma Gaismas iela 7A īpašnieku/pārstāvi uz tuvākajām 

Attīstības un Finanšu komiteju sēdēm, izskatīt jautājumu kompleksi ar īpašumu daļu 

maiņām, 

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums), "Pret" – 4 (Andris Vītols, 

Juris Žilko, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 8 (Aigars Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Valta Varika - 

Lēmumprojekta lemjošo daļu papildināt ar punktu: "Pašvaldībai izskatīt un uzsākt citas 

juridiski nodibinātas piekļuves iespējas organizēšanu Lietotāja nekustamajam īpašumam" 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 1 (Voldemārs 

Pozņaks), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums par lēmuma projekta papildināšanu atbalstīts, lēmuma projektu papildina un Žilko 

aicina par to balsot. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),   

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Slēgt līgumu ar G.L. par ceļa reālservitūta nodibināšanu nekustamā īpašuma Gaismas iela 

7A, Ķekavā, par labu nekustamajam īpašumam Gaismas iela 7B, Ķekavā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

25. 
Par ēkas izvietojuma saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:12:34) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas, kurā viņa norāda, ka 

iegādājusies šo īpašumu un no piecām būvēm trīs ir par tuvu zemes robežai. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja un juristi saskaņoja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire),  “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot nekustamā īpašuma “Indrāni”, īpašniekam saimniecības ēkas, palīgēkas un šķūņa 

izvietojumu tuvāk par  5 m no zemes vienības ar kadastra numuru 8056 002 0695 robežas.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par publisko apspriešanu derīgo izrakteņu ieguvei 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:14:42) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saskaņā ar pašvaldībā saņemto iesniegumu, kurā lūgts atļaut 

rīkot publisko apspriešanu saistībā ar derīgo izrakteņu ieguvi. Saskaņā ar teritorijas plānojumu 

šajā zemes vienībā derīgo izrakteņu ieguve, kā palīgizmantošana, ir atļauta, un atbilstoši šim 

plānojumam pirms uzsākt darbības derīgo izrakteņu ieguvei, ir jāveic publiskā apspriešana. 

Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kuru komitejā atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Organizēt publisko apspriešanu pirms derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanas 

nekustamajā īpašumā “Liedeslīkumi”, Baldones pagastā.  

Lēmums pielikumā.  
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2. 
Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:17:18) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut izstrādāt 

lokālplānojumu ar mērķi mainīt zonējumu no lauksaimniecības uz apbūves teritoriju. 

Lokālplānojumu izstrādās tādā detalizācijas pakāpē, ka pēc tam nebūs nepieciešams izstrādāt 

detālplānojumu. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kuru komitejā atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt lokālplānojuma izstrādi teritorijas plānojuma grozījumiem, saskaņā ar darba 

uzdevumu, nekustamajam īpašumam “Ciņi”, Daugmalē, Daugmales pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par lokālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:21:23) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – dome pērnā gada decembrī pieņēma lēmumu par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu šajā īpašumā un apstiprināja darba uzdevumu. Pašvaldībā 

saņemts iesniegums ar lūgumu izvērtēt iespēju lokālplānojumu izstrādāt tādā detalizācijas 

pakāpē, lai nebūtu vēl papildus jāizstrādā detālplānojums. Lokālplānojuma attīstītāji ir 

akceptējuši administratīvo līgumu par lokālplānojuma realizācijas kārtību. Jautājumu izskatīja 

komitejā un komiteja deva pozitīvu atzinumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt darba uzdevumu Nr. LP-2023-4, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2023.gada 6.decembra lēmumu Nr. 19. “Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas 

plānojuma grozījumiem nekustamajā īpašumā “Pļavas Pavāri”, Jaunsilā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā” jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  
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4. 
Par lokālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:23:48) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts izstrādāts lokālplānojums teritorijas grozījumiem, tā 

izstrāde uzsākta ar domes 2023.gada novembra lēmumu, tā mērķis bija mainīt zonējumu no 

mazstāvu dzīvojamo māju apbūves uz daudzstāvu dzīvojamo māju apbūves teritoriju. 

Lokālplānojums izgājis publisko apspriešanu, kuras laikā iebildumi netika saņemti. Tā kā 

lokālplānojums atbilst teritorijas plānojumam un darba uzdevumam, tas tiek virzīts 

apstiprināšanai, par ko sagatavots lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt lokālplānojuma projektu nekustamajam īpašumam “Barši”, Krustkalnos, 

Ķekavas pagastā, ar saistošajiem noteikumiem Nr. SN-TPD-6/2024. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:25:44) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu detālplānojumu 

nodot publiskajai apspriešanai. Detālplānojuma izstrāde uzsākta ar 2023.gada maija domes 

lēmumu, apstiprināts darba uzdevums, kuram pērnā gada novembrī atjaunota redakcija. 

Detālplānojuma mērķis ir noliktavu un infrastruktūras būvniecība. Jautājumu izskatīja komitejā 

un virzīja izskatīšanai domes sēdē.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu nekustamajā īpašumā “Mežagulbji”, Ķekavas pagastā, publiskajai 

apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  
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6. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:27:39) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – arī šajā gadījumā pašvaldībā saņemts iesniegums un 

detālplānojuma izstrādātā redakcija, detālplānojuma izstrāde uzsākta pamatojoties uz šā gada  

17.janvāra domes lēmumu ar mērķi savrupmāju, dvīņu māju būvniecība un infrastruktūras 

izbūve, kurš apstiprināja arī darba uzdevumu. Detālplānojums atbilst darba uzdevumam un 

teritorijas plānojumam, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par detālplānojuma nodošanu 

publiskajai apspriešanai. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts un virzīts izskatīšanai domē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu nekustamajā īpašumā “Jaunmuižnieki”, Ķekavā, publiskajai 

apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:29:33) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar izstrādātu detālplānojuma redakciju. 

Detālplānojuma izstrāde uzsākta  2022.gadā, 2023.gada 6.decembrī darba uzdevums izteikts 

jaunā redakcijā. Detāplānojuma izstrādes mērķis ir zemes sadale savrupmāju apbūvei un 

infrastruktūras izveidei. Detālplānojuma redakcija atbilst darba uzdebvumam un teritorijas 

plānojumam, tāpēc sagatavots lēmuma projekts, par tā nodošanu publiskajai apspriešanai. 

Jautājumu jau vienu reizi virzīja uz domi, bet to neskatīja, jo bija jāpapildina grafiskā daļa, kas 

šobrīd arī papildināta. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu nekustamajā īpašumā “Zaļkalni”, Alejās, Ķekavas pagastā, 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  
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8. 
Par detālplānojuma atgriešanu pilnveidošanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:41:53) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu apstiprināt izstrādāto 

detālplānojumu Baložos. Izskatot sagatavoto redakciju konstatēts, ka detālplānojuma izstrāde 

uzsākta 2022.gada 9 novembrī ar mērķi robežu pārkārtošana, zemes sadale savrupmāju apbūvei 

un infrastruktūras izbūve. Detālplānojuma projekts izstrādāts atbilstoši darba uzdevumam un 

Baložu pilsētas plānojumam, kurš vairs nav spēkā. Lēmuma projekta konstatējošajā daļā 

uzskaitīti tie projekta risinājumi, kuri vairs neatbilst šā brīža teritorijas plānojumam, kā 

piemēram, zemes gabalu platība, kā arī apbūves intensitāte, nav attēloti funkcionālie zonējumi 

atbilstoši spēkā esošajam teritorijas plānojumam, tāpat publiskās apspriešanas laikā saņemts 

negatīvs Valsts vides pārvaldes atzinums. Šo apstākļu rezultātā sagatavots lēmuma projekts par 

izstrādātā detālplānojuma atgriešanu pilnveidošanai, ko atbalstīja komitejā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Aigars Vītols, Baire, Križanovskis, Belova. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 17:04 līdz plkst. 17:22.  

Žilko atsāk domes sēdi (ierakstā atsākas plkst.8:22:42). 

 

Turpinās jautājumu sadaļa, Aigars Vītols un Pozņaks komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumus uzdod un atbildes sniedz Variks, Pozņaks, Belova, Ābele-Sedliņa. 

Jautājumu vairāk nav Žilko atklāj debates. 

Debatē  Baire, Putniņa, Baire otrreiz, Pozņaks.  

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Izvirzu alternatīvo lēmumprojektu par detālplānojuma “Meža iela 45 un Meža iela 53” 

apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese 

Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Viktorija Baire), 

"Atturas" – 5 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Par Aigara Vītola priekšlikumu nebalso – “Papildināt lēmuma projekta konstatējošo daļu ar 3.1. 

punktu: 3.1.  2023.gada 8.novembrī pieņemts Ķekavas novada domes lēmums Nr.19 (protokols 

Nr.24) Par detālplānojuma Meža iela 45 un Meža iela 53 nodošanu publiskajai apspriešanai un 

insittūciju atzinumu saņemšanai”. 

 

 

2.priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Papildināt alternatīvo lēmuma projekta konstatējošo daļu ar 3.1. punktu : 3.1. 2023.gada 

8.novembrī pieņemts Ķekavas novada domes lēmums Nr.19 (protokols Nr.24) Par 

detālplānojuma Meža iela 45 un Meža iela 53 nodošanu publiskajai apspriešanai un 

insittūciju atzinumu saņemšanai, 
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Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Pozņaka priekšlikumi par alternatīvo lēmuma projektu un grozījumiem tajā atbalstīti un Žilko 

aicina par to balsot. 

 

Atklāti balsojot  

par lēmuma projektu “Par detālplānojuma “Meža iela 45  un Meža iela 53”, Baložos, 

apstiprināšanu”, 

ar 7 balsīm “Par” (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Juris Jerums, Viktorija Baire),  

“Atturas” – 5 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Valts Variks),  

Balsu trūkuma dēļ lēmums netiek pieņemts 
 

Keisters,  Baire un Rasnace pauž viedokli par notikušo balsojumu. 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Baire balsoja pret, jo alternatīvais lēmums ir pretlikumīgs. Viņa min piemēru, kad tieši šādā 

pašā situācijā tika prasīts, lai detālplānojums atbilstu spēkā esošama teritorijas plānojumam. 

Pozņaks balsoja par, jo katra situācija jāskatās individuāli, grozījumi var būt nelieli un citā 

gadījumā jāpārstrādā detālplānojums pilnībā, tāpēc šis nav normāls arguments, kad ignorē 

tiesisko paļāvību. Pozņaks uzskata – tiem, kas balsoja par, rūp taisnīgums. Viņš pauž viedokli - 

vai nu pašvaldība samaksā uzreiz zaudējumus, vai arī būs skaista tiesvedība, kuras rezultātā no 

tiem, kas balsoja pret, regresa kārtībā piedzīs zaudējumus, tad deputāti sāktu domāt. 

Keisters balsoja par, tomēr viņš vēlas anotāciju balsojumam. 

 

 

9. 
Par atteikumu ierīkot ģeodēziskā tīkla punktu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:05:03) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu izvērtēt un dot 

atļauju ierīkot ģeodēzisko punktu Vārpu ceļā Baldones pagastā. Izvērtējot situāciju konstatēts, 

ka ģeodēziskā tīkla punktam ir piecu metru aizsargjosla, un, ierīkojot to autoceļa aizsargjoslā, 

tiks apgrūtināta ceļa uzturēšana un rekonstrukcija. Šo apsvērumu dēļ sagatavots lēmuma 

projekts ar atteikumu ģeodēziskā tīkla punkta izveidošanai konkrētajā īpašumā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Putniņa. Viņa aicina speciālistus izpētīt situāciju un dot priekšlikumus, kur šāds 

ģeodēziskā tīkla punkts varētu tikt novietots. 

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Atteikt SIA “Ģeodēzists” ģeodēziskā punktu ierīkošanu zemes vienībā “Vārpu ceļš”, 

Baldones pagastā, jo tā Ķekavas novada pašvaldībai nepieciešama, lai varētu realizēt 

autonomo funkciju – gādāt par pašvaldības īpašumā esošo ceļu būvniecību, uzturēšanu un 

pārvaldību.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

10. 
Par pašvaldības iestādes attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:19:55) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šādus līdzīgus jautājumus dome jau ir izskatījusi, arī 

šajā gadījumā saņemts Ķekavas sporta skolas direktora iesniegums, kurā viņš lūdz saskaņot 

sagatavoto skolas attīstības plānu, kas atbilst Ministru kabineta noteikumiem un metodikai, un 

kas jāsaskaņo ar iestādes dibinātāju. Jautājumu izskatīja komitejā un atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Romanovska, Lisovska, Baire, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot Ķekavas novada sporta skolas attīstības plānu 2024./2025. - 2026./2027.mācību 

gadam.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

11. 
Par pašvaldības iestādes attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:27:25) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – tāds pats jautājums, kā iepriekšējais, tikai šai gadījumā 

Ķekavas mākslas skolas direktora p.i. iesniegusi domei saskaņošanai attīstības plānu. Tas 

izstrādāts ievērojot normatīvo aktu prasības, izskatīts komitejā un atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot Ķekavas Mākslas skolas attīstības plānu 2024./2025. - 2026./2027.mācību 

gadam.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

12. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:29:47) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – kā noteikts likuma normās, pašvaldībai jāpārvērtē tās 

izdotie saistošie noteikumi. Šie noteikumi tika izstrādāti no jauna, pie tiem strādāja Simbolikas 

komisija. Saistošie noteikumi apraksta novada simboliku un nosaka kārtību, kādā tā lietojama. 

Apkopojot informāciju par visiem ģērboņiem tika konstatēts, ka viens ģerbonis bija bez pases, 

kas nozīmē, ka tas nebija reģistrēts ģerboņu reģistrā. Tas tika labots un tagad visi novada 

ģerboņi ir reģistrā. Saistošajos noteikumos apkopoti gan ģerboņi, gan karogi, gan logotipi. 

Visus šos simbolus var lietot pašvaldība, tās iestādes un kapitālsabiedrības, vienīgi jāsaņem 

atļauja no Simbolikas komisijas, ja simbolus vēlas izmantot komerciāliem mērķiem. Jautājumu 

izskatīja komitejā un atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Romanovska, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Saistošo noteikumu 2.13 punktu izteikt sekojošā redakcijā: "Ķekavas novada logotips, 

Ķekavas novada logotips ar saukli “Augam” vai saukli “Radām”". 

Atbilstoši papildināt noteikumu 1.pielikuma 13.punktu ar atbilstošu grafisko attēlu un veikt 

atbilstošas izmaiņas punkta nosaukumā. 

Ķekavas novada logotips ir apstiprināts ar zīmola grāmatu. 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, attiecīgi labo saistošos noteikumus un Žilko aicina balsot par laboto 

lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.16/2024 “Noteikumi par 

Ķekavas novada simbolikas izmantošanu” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:43:03) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – izskatīta sadarbības iespēja ar Jaunatnes starptautisko 

programmu aģentūru Eurodesk, kura piedāvā nodrošināt bezmaksas mācības, dalību 

starptautiskā pasākumā, kā arī izplatīt informāciju par jauniešu iespējām dalībai dažādās 

programmās un pasākumos, tā sniedz arī konsultācijas. Līgumu slēdz uz vienu gadu un, ja kādi 

jaunieši dosies uz kādu sanāksmi vai pašākumu, tad ceļa izdevumus apmaksās aģentūra. 

Komitejā jautājumu izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt sadarbības līguma slēgšanu ar Jaunatnes starptautisko programmu aģentūru.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMU 

14. 
Par sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:47:22) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – pagājušā gada budžeta ideju konkursā ir uzvarējusi ideja 

Daugmales pagastā uzstādīt vairākas pieturu nojumes esošajās sabiedriskā transporta pieturās. 

Tā kā ceļa daļa, kurās nojumes uzstādīs, nav pašvaldības īpašums, tad ir nepieciešamība slēgt 

sadarbības līgumu ar Latvijas valsts ceļiem par šādu darbību veikšanu un nojumju uzturēšanu. 

Par to sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. Jautājumu izskatīja apvienotajā komitejā, kurā 

uzdeva daudzus jautājumus, tāpēc sagatavots alternatīvais sadarbības līgums, kuru Aigars Vītols 

iesniedzis kā priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Aigars Vītols, Ozoliņš.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 
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Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Pievienot lēmumam un balsot par alternatīvo līguma projektu(pielikumā), 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Priekšlikums atbalstīts, līguma projektu pievieno lēmumam un Žilko aicina balsot par 

papildināto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt sadarbības līgumu ar valsts sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Latvijas Valsts ceļi” 

par autobusu pieturu nojumju uzstādīšanu un uzturēšanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

16. 
Par saistošo noteikumu precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:54:26) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – saskaņā ar jauno pašvaldību likumu, pašvaldībām jāpārskata 

visi saistošie noteikumi. Šos saistošos noteikumus dome jau apstiprināja, bet saņemta VARAM 

vēstule, kurā viņi lūdz veikt divus precizējumus, kas arī izdarīts. Jautājumu izskatīja apvienotā 

komitejā un atbalstīja. Žilko tomēr pamanījis kļūdu numerācijā, kuru aicina labot. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Precizēt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.15/2024 “Ķekavas novada 

kapsētu apsaimniekošanas noteikumi” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  
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17. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:58:50) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – arī šie saistošie noteikumi pārskatīti, komitejā bija priekšlikums 

attiecībā uz nodevām, ko atbalstīja, tāpēc šis saistošo noteikumu gala variants vairs neparedz 

nodevu maksāšanu, bet paši noteikumi atbilst normatīvajiem aktiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr. 17/2024 “Mājas 

(istabas) dzīvnieku turēšanas noteikumi Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 
Baire norāda, ka pēc apvienotās komitejas budžeta tabulās viss ir korekti izmainīts atbilstoši 

priekšlikumiem, tomēr paskaidrojuma rakstā viņa redzēja kļūdu, tāpēc aicina veikt labojumus 

līdz rītdienai, kad jautājumu izskatīs. 

Plkst. 19:04 sēdē izsludina pārtraukumu līdz nākamajai dienai. 

 

Sēde atsākas 2024.gada 28.jūnijā plks. 09:00 
 

 

18. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:19) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – šā gada 28.februārī dome pieņēma šo lēmumu, ar kuru 

pašvaldība pieteicās projektu konkursam – Bērnu pieskatīšanas pakalpojumi Ķekavas novadā. 

Šā gada maijā saņemta vēstule no Centrālās finanšu un līgumu aģentūras, kurā viņi informē, ka 

projekta pieteikums ir apstiprināts, tomēr tas jāprecizē līdz šā gada 1.jūlijam. Kartiņai pievienoti 

dokumenti ar precizētām tāmēm, bērnu skaitu pa vecuma grupām, un sagatavots lēmuma 

projekts ar precizētām summām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Biļko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Izteikt Ķekavas novada domes 2024.gada 28.februāra lēmumu “Par projekta “Bērnu 

pieskatīšanas pakalpojumi Ķekavas novadā” pieteikuma iesniegšanu un īstenošanu” jaunā 

redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

19. 
Par dalību projektā un līguma parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:19) 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko – Valsts izglītības attīstības aģentūra ir apstiprinājusi šo 

projektu, kas ir skolu sektora ietvaros, Ķekavas pašvaldība ir projekta koordinators un projektā 

ņems dalību Ķekavas novada vispārizglītojošās skolas un pirmsskolas izglītības iestādes. 

Projekts tiks īstenots no šā gada 1.jūlija līdz 2025.gada 30.septembrim, projekta finansējums ir 

52 233 euro un Erasmus+ finansējums ir 100%. Pirmais maksājums ir 80% no summas, bet 

atlikušos 20% pašvaldība saņems pēc projekta izvērtēšanas un atskaišu iesniegšanas, tāpēc 

nepieciešams pašvaldības budžeta priekšfinansējums 20% apmērā, un tas būs nepieciešams 

2025.gadā. Jautājumu izskatīja apvienotā komiteja un atbalstīja.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt Erasmus+ programmas Pamatdarbības Nr.1 (KA 1) “Personu mobilitātes mācību 

nolūkos” skolu sektora aktivitātē KA121 projekta realizēšanu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par dalību projektā un līguma parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.16:45) 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko – šis ir līdzīgi, kā iepriekšējais projekts, tikai tas ir profesionālās 

ievirzes sektorā, arī šajā gadījumā Ķekavas pašvaldība būs projekta koordinators. Šajā projektā 

dalību ņems Baldones mākslas skolas un Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skola, Ķekavas 

mākslas skola un Ķekavas mūzikas skola, tāpat projektu īstenos nākamajā mācību gadā līdz 

2025.gada 30.septembrim un tā finansējums ir 112 548 euro, kas būs 100% Eiropas fondu 

finansējums, kuram maksājumu sadalījums tāds pats, kā iepriekšējam projektam, un arī šim 

projektam būs nepieciešams pašvaldības priekšfinansējums. Arī šo lēmuma projektu atbalstīja 

apvienotā komiteja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt Erasmus+ programmas Pamatdarbības Nr.1 (KA 1) “Personu mobilitātes mācību 

nolūkos” profesionālās izglītības sektora aktivitātē KA121 projekta realizēšanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par pašvaldības 2024.gada budžeta grozījumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.19:50) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – šie ir šā gada budžeta pirmie grozījumi. Izskatot budžeta izpildi, 

struktūrvienību pieprasījumus un domes pieņemtos lēmumus,  budžeta komisija sagatavojusi 

budžeta grozījumus, ņemti vērā arī apvienotās komitejas priekšlikumi un vakardienas deputāta 

lūgums, pēc kura labots paskaidrojuma raksts. 

Pūriņa sniedz sīkāku skaidrojumu par budžeta pozīcijām, kurās veikti labojumi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Rasnace, Pūriņa, Baire, Belova, Variks, Žilko, Danovska, Aigars 

Vītols, Putniņa, Jerums, Tihoņenko, Jansone, Jerums, Austrups, Romanovska. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:59 līdz plkst. 12:03. 

Žilko atsāk domes sēdi (ierakstā atsākas plkst.3:04:11). 

 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Baire, Tihoņenko, Pūriņa, Jerums, Romanovska, Zaķe, 

Variks, Žilko, Austrups, Jansone, Putniņa, Cīrule, Danovska, Aigars Vītols, Belova. 

Jerums izsaka trīs deputāta pieprasījumus (ierakstā plkst. 3:14:37) – viņš lūdz sniegt 

informāciju: 

1. par šī gada pirmajā pusgadā Centrālajā administrācijā izmaksātajām prēmijām un naudas 

balvām ar informācijas kategorijām - amatu, atlīdzības grupu, līmeni, vārdu uzvārdu un 

pamatojumu pa pārvaldēm; 

2. par centrālajā administrācijā noteiktajām un izmaksātajām piemaksām šī gada pirmajā 

pusgadā ar vismaz amats, noteiktā grupa un līmenis, vārds uzvārds,  iemesls un pamatojums pa 

pārvaldēm; 

3. par domes vadības – priekšsēdētājs un vietnieki - komandējumiem no šī sasaukuma sākuma 

līdz atbildes sagatavošanas brīdim, kurš uz kurieni devies un kādas izmaksas – dienas nauda, 

ceļa izdevumi un citi ar komandējumu saistītie izdevumi. 

Baire, Variks, Žilko, Aigars Vītols skaidro savus priekšlikumus. 

Jerums izsaka divus deputāta pieprasījumus (ierakstā plkst. 4:43:37) – viņš lūdz sniegt 

informāciju par 

1. īpašuma statusu starp Asteru ielu un Magoņu ielu Katlakalnā ar kadastra numuru 8070 

007 1213, vai tas ir iznomāts vai nē, vai ir brīva piekļuve, visu informāciju par šo zemes 

gabalu un kas kavē tā publisku lietošanu. 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

25 

2. pagrabiem kas atrodas pašvaldības īpašumā ar kadastra numuru 8007 002 1626 Baložu 

pilsētā, tie ir divi vai varāki pagrabi, kas atrodas uz Kalnu ielas pusi vietā kur ir Kalnu 

ielas sākums un īpašums ar kadastra numuru 8007 002 1630, kas pāriet pašvaldības 

īpašumā Kalnu ielā citā zemes gabalā ar kadastra numru 8007 002 1629. Viņš lūdz 

apsekot šo īpašumu un noskaidrot kas ir šīs būves, vai tās ir likumīgas, kam pieder. Ja 

noskaidro, ka tās ir nelikumīgas un nevienam nepieder, tad kādas darbības plāno, lai šīs 

būves demontētu. 

 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Baire, Variks, Putniņa, Pozņaks, Jerums, Andris Vītols, Putniņa otrreiz, Aigars Vītols. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs secina, ka iesniegti 16 priekšlikumi un aicina balsot par atškirīgāko priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola –  

Atlikt budžeta grozījumu lēmuma pieņemšanu, skatīt atkārtoti komitejās, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), “Pret” – 5 (Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Juris Žilko, Kristīne Hāze),  “Atturas” – 2 (Dace Cīrule, 

Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

Priekšlikums tika atbalstīts, Žilko paziņo, ka par citiem priekšlikumiem un lēmuma projektu 

netiks balsots. 

Jautājumu sadaļā iesniegtie 15 priekšlikumi, par kuriem nebalsoja: 

1. Viktorija Baire - Ārtelpas labiekārtošanai pie Pļavniekkalna skolas 35 000 EUR no 

ietaupījuma par domes priekšsēdētāja neesošā vietnieka algas (34 000 eur, ADM pārvalde 

kods 1119) un reprezentācijas izdevumiem (1000 eur, ADM Pārvalde kods 22311): uz 

Izglītības ēkas 5240 kodu; 

2. Valts Variks - Paredzēt (atjaunot) finansējumu Ķekaviņas upes deltas labiekārtošanas 

projekta izstrādei 12000 EUR. Līdzekļi no priekšsēdētāja vietnieka atalgojuma ietaupījuma 

(pirmais finansējuma avots) vai Teritoriju apsaimniekošana NĪ uzturēšana 2244 (otrais 

finansējuma avots, ja pirmais ir iebalsots iepriekš); 

3. Valts Variks - Paredzēt (iezīmēt) finansējumu gājēju tilta pār Ķekavas upi pie bērnu rotaļu 

laukuma tehnisko jautājumu risināšanai 20000 EUR (kods 2244 Teritoriju apsaimniekošana 

NĪ uzturēšana); 

4. Viktorija Baire - Paredzēt peldētapmācības nodrošināšanai Ķekavas novada izglītības 

iestāžu skolēniem 10 000 eur no Glābšanas aprīkojums peldvietās (5239 Teritoriju 

apsaimniekošana). IKS pārvaldei veicot aptauju par skolām, kurām tas nepieciešams; 

5. Viktorija Baire - Lai izpildītu Apvienotajā komitejā nolemto par 47 000 eur finansējuma 

atjaunošanu Gaismas tilta pamatu siltināšanai - papildināt ar 2000 eur no ADM pārvalde 

2000 eur (kods 22311); 

6. Viktorija Baire - Novirzīt 16 000 eur finansējumu no Attīstības pārvaldes 2244 koda 

lokāplānojuma izstrādei Par Uguns, Jurģu un Jāņu ielu, Baložos. Atbilstoši sarunām ar 

iedzīvotājiem jau no 2022.gada; 
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7. Valts Variks - Paredzēt (iezīmēt) finansējumu gājēju tilta pār Ķekavas upi pie bērnu rotaļu 

laukuma pārbūvei 50000 EUR (kods 5240 Ceļu investīcijas) Finansējuma avots Ceļu 

uzturēšana kods 2246; 

8. Juris Žilko - No Attīstības pārvaldes 2244 kodā piešķirtajiem līdzekļiem 16 000 euro 

paredzēt Brīvības iela 7, Ķekava lokālplānojuma izstrādei futbola hallei un šim mērķim 

papildus 2000 euro paredzēt no Attīstības pārvaldes 22391 koda paredzētajiem līdzekļiem 

Jaunajam teritorijas plānojuma līgumam; 

9. Juris Žilko - Samazināt izdevumus Teritorijas apsaimniekošanas (kods 2232) Izdevumi par 

profesionālās darbības pakalpojumiem Vanagkalna un Ceplīšu purva bioloģisko vērtību 

ekspertīzes veikšanai par 5000,- , novirzot apsaimniekošanai kodā 5239 konteinera tipa WC 

uzstādīšanai; 

10. Viktorija Baire - Pļavniekkalna iela projektēšanai papildus 16 000 eur no Attīstības 

pārvaldes 2244 koda Un uzsākt projektēšanu!; 

11. Valts Variks - Paredzēt finansējumu (iezīmēt) 5000 EUR Ķekavas estrādes kosmētiskas 

atjaunošanas darbiem (teritoriju apsaimniekošana kods 2244); 

12. Viktorija Baire - Nesamazināt paredzēto finansējumu jaunā teritorijas plānojuma izstrādei 

(54 200 eur) un nekavēties uzsākt to, jo tas pēc likuma ir jāpabeidz līdz 2025.gada 

31.decembrim. 

13. Viktorija Baire - Ārtelpas labiekārtošanai pie Pļavniekkalna skolas  novirzīt 16 000 eur no 

Attīstības pārvaldes 2244 koda; 

14. Aigars Vītols - komitejās skatīt jautājumu par 2024.gada 15.maijs domes lēmuma  Par 

projekta “Gājēju laipas būvniecība valsts autoceļa A5 šķērsošanai gar Ķekavas upi, 

Ķekavas novadā” realizēšanas turpināšanu/atcelšanu;     

15. Viktorija Baire - Ārtelpas labiekārtošanai pie Pļavniekkalna skolas pārvirzīt no ietaupījuma 

novadu svētku skatuves iepirkuma 19 000 uz Izglītības ēkas 5240 kodu. 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Cīrule – Ķekavas novada pašvaldības budžets un tā plānošana ir atbildīgs un grūts darbs, un 

ilgu laiku strādājot izpildvarā, viņa novērtē, ja ir skaidrs uzdevums ikvienam darbiniekam, lai 

budžetu izlietotu mērķtiecīgi un izpildītu plānotos darbus, un tādēļ viņa balsojumā atturējās. 

Romanovska – viņa atbalstīja priekšlikumu atlikt, klausoties gan priekšlikumus, gan debates. 

Viņa zina, ka ir tādi projektu pārvaldības rīki, kurā savadīti visi projekti un katrā mirklī var 

redzēt kurā projekta stadijā projekts atrodas, cik naudas jau iztērēts un cik vēl nepieciešams, vai 

projekts kādu apstākļu dēļ ir iestrēdzis. Pašvaldībā katrs runā kaut ko citu, katrs skatās, kur ko 

noņemt, arī kultūras budžetā mēģina kaut ko atrast. Romanovska vēlētos, lai būtu saraksts ar 

visiem projektiem ar konkrētām summām. Tādēļ viņa atbalsta jatājuma atlikšanu, lai varētu 

vēlreiz izskatīt un nolemt, kas ir prioritārs un kas varbūt atliekams, par to koleģiāli vienojoties 

Keisters balsoja pret ar cerību, ka visu, kas notika šo garo stundu laikā, izdosies pārtraukt un 

pabeigt jautājumu. Viņš izsaka nožēlu, ka darbinieki ir politiskie ķīlnieki, jo tagad viss sāksies no 

jauna, viņš arī izsaka līdzjūtību dabiniekiem un nesaprot kam bija vajadzīgs pieņemt šo muļķīgo 

lēmumu. 

Pozņaks balsojumā atturējās, jo pēc viņa uzrunas viņš saklausīja dažādus viedokļus, viņa 

balsojums gan neko neizšķīra. Viņš piekrīt arī Keistera teiktajam, jo jāsaprot, ka pašiem 

jāmainās, jo visus šos jautājumus vajadzēja izskatīt komitejās, budžeta komisijā. Viņš arī piekrīt 

Romanovskas teiktajam, ka kaut kas jādara, lai būtu kontrole. Viņš ierosina katru ceturksni 

izpilddirektorei atskaitīties par budžeta izpildi, lai deputāti būtu informēti un varētu kaut ko 

ierosināt un nepieļaut “politisko teātri”. 
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Jerums, dzirdot kolēģu viedokļus piekrīt, ka, ir nepatīkami par patērēto laiku, bet tas ir 

likumsakarīgi, un spilgta tā ilustrācija bija sēdes sākumā vakar jautājumā par ziedojumu 

Ukrainai. Pie šī galda kaut ko mainīt un iegrozīt ir par vēlu, ir tikai izvēle – jā vai nē, un reizēm 

ir jā un reizēm – nē. 

Žilko vēlreiz norāda, ka jautājums par budžeta grozījumiem novirzīts atpakaļ uz komitejām un 

tiks skatīts katrā no komitejām pēc komiteju vadītāju ieskatiem. 

 

22. 
Par pašvaldības 2024.gada publiskā pārskata apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:50:03) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – sagatavots pašvaldības publiskais pārskats par 2023.gadu, tas 

atbilst normatīvo aktu prasībām un satur Ministru kabineta noteikto informāciju, kas jāiekļauj 

publiskajā pārskatā. Jautājumu bija plānots izskatīt apvienotajā komitejā, tomēr tas neizdevās, 

pēc tam tajā veica precizējumus, kurus speciālisti nebija iekļāvuši pārskatā, jo ir mainījušās 

Ministru kabineta noteikumu normas, tad jautājumu izskatīja ārkārtas Finanšu komitejā, kur vēl 

konstatēja tehniskas neprecizitātes, un kas šobrīd ir izlabotas. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Žilko, Belova, Variks, Danovska. 

Jērums izsaka deputāta pieprasījumu (ierakstā plkst. 5:55:04) – viņš lūdz sniegt informāciju 

par to, cik no šī sasaukuma sākuma Sabiedrības informēšanas un mārketinga nodaļai ir bijuši 

vadītāji. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Valta Varika –  

Precizēt, kuri attīstības projekti tiek turpināti 2024. gadā (18.lpp.), 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm “Par” (Karina Putniņa, Valts Variks), “Pret” – 3 (Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Juris Žilko),  “Atturas” – 7 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Elīna 

Rasnace, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības publisko pārskatu par 2023.gadu. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 15:09. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    Vija Milbrete 


